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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ.Nr.40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 26 

 

2023. gada 19. decembrī, pulksten 09:30 Roberta Feldmaņa ielā 11, Rīgā. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Uldis Ālītis, Ivo Čerbakovs, Mārtiņš Ķenģis, Linards Veide. 
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols.  
 
Padome sanākusi piecu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  

 
Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 
 

Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās sēdes protokola parakstīšana. 

2. Ziņojums par LRF darbību novembra un decembra mēnešos – T. Markss. 
3. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – A. Ozols.  
4. 2024. gada LRF licenču maksu apstiprināšana – T. Markss. 

5. 2024. gada LRF biedru maksas apstiprināšana – T. Markss 
6. Par UCI Elites Nacionālā komisāru kursiem Rīgā – T. Markss. 
7. Ziņojums Parīzes Olimpisko spēļu kvalifikāciju – T. Markss.  

 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 25 

apstiprināšanu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 

Mārtiņam Ķenģim par,  NOLEMJ:  
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 25 redakciju. 
 

2. Ziņojums par LRF darbību novembra un decembra mēnešos – T. Markss. 
T. Markss informē par LRF sadarbību ar Latvijas Olimpisko komiteju, Latvijas Olimpiskās 
vienības sastāvā iekļauto riteņbraukšanas sportistu finansējuma administrēšanā. Norāda, ka 

Izglītības un zinātnes ministrijā ir iesniegts pieteikums ar tāmi valsts finansējuma saņemšanai, 
lai sarīkotu “Baltic Chain tour” daudzdienu velobrauciena Latvijas posmu 2024. gadā. T. Markss 
informē par iegūto atbalstu no Eiropas Riteņbraukšanas savienības jaunu šosejas velosipēdu 

saņemšanai Latvijas jaunatnes šosejas riteņbraukšanas izlašu vajadzībām. Norāda uz sekmīgi 
aizvadīto Latvijas Riteņbraukšanas Gada balvas svinīgo apbalvošanas ceremoniju. Padomes 
locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF darbību novembra un decembra mēnešos.  
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 
Mārtiņam Ķenģim par,  NOLEMJ:  

Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
 
3. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – A. Ozols.  

A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finanšu stāvokli uz 2023. gada 1. 
decembri. Informē par ieņēmumu un izdevumu pozīcijām, tostarp pašu ieņēmumiem un 
saņemtajām valsts dotācijām. Padomes locekļi diskutē par LRF finanšu stāvokli. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 
Mārtiņam Ķenģim par,  NOLEMJ:  

Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  
 
4. LRF licenču maksu 2024. gadam apstiprināšana – T. Markss. 

T. Markss informē par nepieciešamību apstiprināt LRF licenču 2024. gada apmēru. T. Markss 
izsaka priekšlikumu visu kategoriju licenču cenas saglabāt 2023. gada apmērā. Vienlaikus, T. 
Markss informē par plānotajiem priekšrocību pasākumiem, lai veicinātu licenču iegādi. Padomes 
locekļi un uzaicinātie diskutē licenču maksas apmēru 2024. gadam. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 
Mārtiņam Ķenģim par,  NOLEMJ:  

Saglabāt LRF licenču 2024. gadam maksu visās kategorijās 2023. gada līmenī.  
 
5. LRF biedru maksas 2024. gadam apstiprināšana – T. Markss 

T. Markss informē par nepieciešamību apstiprināt LRF biedru maksu 2024. gadam. T. Markss 
izsaka priekšlikumu biedru iestāšanās maksu un biedru gadam maksu saglabāt 2023. gada 
apmērā. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 
Mārtiņam Ķenģim par,  NOLEMJ:  

Saglabāt LRF biedru iestāšanās maksu un gada maksu 2023. gada līmenī.  
 
6. Par UCI Elites Nacionālā šosejas komisāru kursiem Rīgā – T. Markss. 

T. Markss informē, ka 2024. gada janvārī Rīgā notiks UCI Elites Nacionālo šosejas komisāru 
kursi un eksāmens. Norāda, ka kursiem pieteikušies trīs Latvijas 1. kategorijas šosejas 
riteņbraukšanas tiesneši, kuri eksāmenā pretendēs uz UCI Elites Nacionālo komisāru statusu 

šosejas riteņbraukšanā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par kursu organizēšanu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 

Mārtiņam Ķenģim par,  NOLEMJ:  
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
 

7. Ziņojums Parīzes Olimpisko spēļu kvalifikāciju šosejas riteņbraukšanā – T. 
Markss.  
T. Markss informē, ka ir noslēgusies Parīzes Olimpisko spēļu kvalifikācija šosejas riteņbraukšanā. 

Norāda, ka Latvija saņēmusi vienu kvotu vīru grupas brauciena un vienu kvotu dāmu grupas 
brauciena sacensībās. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par kārtību kvotu piešķiršanā un 
kopējo dalībnieku skaitu Parīzes Olimpisko spēļu šosejas riteņbraukšanas sacensībās.  
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 
Mārtiņam Ķenģim par,  NOLEMJ:  

Apstiprināt T. Marksa ziņojomu. 
 
 

 
 
Padome darbu beidz plkst. 11:00 

 
Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Prezidents     ____________________________ 
      (paraksts) 
 

Mārtiņš Ķeņģis     
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis     ____________________________ 
      (paraksts) 

Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

      (paraksts) 
 
Uldis Ālītis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 

 
Ivo Čerbakovs 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
 

 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 

      (paraksts) 
 
 


